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Protokół nr 66/23 
z posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji Rady Miejskiej w Mosinie, 

które odbyło się w dniu 18 stycznia 2023 r. 
w Sali Posiedzeń Urzędu Miejskiego w Mosinie, pl. 20 Października 1 

Posiedzenie otworzył o godz. 17.00 Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Społecznych 
i Promocji Roman Kolankiewicz. W obradach udział wzięli członkowie wyżej wymienionej 
komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie oraz goście zgodnie z listami obecności, które 
znajdują się w materiałach komisji. 

PRZEBIEG POSIEDZENIA: 

Prowadzący obrady Roman Kolankiewicz przedstawił tematykę posiedzenia, jednocześnie 
przedstawił pracownika Referatu Zarządzania Projektami i Funduszami Europejskimi Panią 
Magdalenę Sielicką. 
Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego i Budownictwa Miłosz Sura przedstawił 
projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków 
lub znajdujących się w gminne ewidencji zabytków, położonych na terenie gminy Mosina, 
który znajduje się w materiałach komisji. W trakcie swojego wystąpienia przedstawił również 
autopoprawki do omawianego projektu uchwały. Następnie udzielił odpowiedzi na pytanie, 
które dotyczyło między innymi wskazania, czy obecny kształt przedmiotowej uchwały jest 
wynikiem zgłoszonych wcześniej uwag radnych Rady Miejskiej w Mosinie. 
Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji przyjęła jednogłośnie, czyli 7 głosami „za” 
-  wniosek nr 1 w sprawie pozytywnego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie 
określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 
budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej 
ewidencji zabytków, położonych na terenie gminy Mosina wraz z autopoprawką. 
Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Mosinie Lidia Skupin-Wójtowska przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie podwyższenia do wysokości 200% kryterium dochodowego 
uprawniającego do przyznania nieodpłatnej pomocy w zakresie dożywiania w formie posiłku, 
świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności albo świadczenia rzeczowego 
w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem 
„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023, który znajduje się w materiałach komisji.  
Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji wraz z gośćmi podjęła dyskusję, w trakcie 
której poruszono między innymi tematy: 

− terminu obowiązywania uchwały; 

− zapisu projektu uchwały „Wykonanie uchwały powierzenia się osobie pełniącej 
funkcję Burmistrza Gminy Mosina” oraz potrzeby doprecyzowania tego zapisu 
podczas sesji Rady Miejskiej w Mosinie. 

W trakcie tej dyskusji na Salę Posiedzeń przybył radny Marcin Ługawiak, tak więc odtąd 
w dalszym ciągu tego posiedzenia wyżej wymienionej komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie 
udział brało 8 jej członków. 
Udział w dyskusji wzięli: radna Wiesława Mania, Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Mosinie Lidia Skupin-Wójtowska, radna Elżbieta Jarecka oraz prowadzący obrady Roman 
Kolankiewicz.  
Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji przyjęła jednogłośnie, czyli 8 głosami „za” 
-  wniosek nr 2 w sprawie pozytywnego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie 
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podwyższenia do wysokości 200% kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 
nieodpłatnej pomocy w zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia pieniężnego 
na zakup posiłku lub żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 
żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole 
i w domu” na lata 2019-2023. 
Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Mosinie Lidia Skupin-Wójtowska przedstawiła 
informację na temat Środowiskowego Domu Samopomocy w Mosinie. W trakcie tego 
wystąpienia między innymi wskazała na termin oddania budynku do użytkowania 
oraz poinformowała o terminie uruchomienia Środowiskowego Domu Samopomocy 
w Mosinie. Ponadto między innymi wskazała na ilość miejsc w Środowiskowym Domu 
Samopomocy w Mosinie oraz poinformowała o ilości osób zainteresowanych pobytem w nim 
z terenu gminy Mosina oraz z terenu miasta Lubonia. Następnie udzieliła odpowiedzi 
na pytanie dotyczące między innymi wskazania, ile osób musi zdeklarować uczestnictwo 
w Środowiskowym Domu Samopomocy w Mosinie, aby uzyskać dotację.  
Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji wraz z gośćmi podjęła dyskusję, w trakcie 
której poruszono między innymi tematy: 

− konieczności przeniesienia Urzędu Stanu Cywilnego do budynku Urzędu Miejskiego 
w Mosinie przy ulicy Dworcowej; 

− problemów lokalowych Ośrodka Pomocy Społecznej w Mosinie w tym brak 
odpowiedniego miejsca do obsługi mieszkańców oraz konieczności udrożnienia drogi 
ewakuacyjnej, a także możliwości korzystania przez Ośrodek z pomieszczenia 
przeznaczonego dla Urzędu Stanu Cywilnego; 

− możliwości sprzedaży budynku gminnego zlokalizowanego przy ulicy Śremskiej 
w Mosinie, w którym mieści się Sala Ślubów oraz planów zagospodarowania Pałacu 
Budzyń; 

− potrzeby zakupu i montażu kontenera na żywność w Czapurach przez Gminę Mosina, 

lokalizacji tego kontenera oraz propozycji podpisania z Ośrodkiem Pomocy Społecznej 

w Mosinie umowy w zakresie realizacji tego zadania. 

W trakcie tej dyskusji na Salę Posiedzeń przybył radny Ziemowit Maląg, tak więc odtąd 

w dalszym ciągu tego posiedzenia wyżej wymienionej komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie 

udział brało 9 jej członków. 

Podczas dyskusji radna Jolanta Szymczak między innymi zwróciła się z prośbą 
o przeprowadzenie rozmów pomiędzy kierownictwem Urzędu Miejskiego w Mosinie 
oraz kierownictwem Ośrodka Pomocy Społecznej w Mosinie w zakresie problemów 
lokalowych Ośrodka oraz wstrzymanie się z podejmowaniem decyzjami w tym zakresie przez 
Pełniącego Funkcję Burmistrza Gminy Mosina Marcina Lisa. Jednocześnie zwróciła się 
z prośbą o przygotowanie informacji na temat ilości związków małżeńskich zawartych 
w 2022 roku w Urzędzie Stanu Cywilnego. Natomiast radna Wiesława Mania zwróciła się 
z apelem w sprawie podjęcia działań w zakresie sprzedaży budynku przy ulicy Śremskiej 
w Mosinie w tym przesiedlenia lokatorów tego budynku. 
Udział w dyskusji wzięli: radna Jolanta Szymczak, Pełniący Funkcję Burmistrza Gminy Mosina 
Marcin Lis, Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Mosinie Lidia Skupin-Wójtowska, 
prowadzący obrady Roman Kolankiewicz.  
Dyrektor Galerii Sztuki w Mosinie Dorota Strzelecka odnosząc się do tematu posiedzenia 

dotyczącego informacji na temat pozyskiwania funduszy zewnętrznych na rozwój oświaty, 

kultury i sportu, wskazała, iż Galeria Sztuki w Mosinie obchodzić będzie w tym roku 

trzydziestolecie swojej działalności. Jednocześnie poinformowała o planach związanych 
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z organizacją uroczystości oraz o działaniach w zakresie pozyskania środków zewnętrznych 

na ich organizację. Następnie wskazała, iż działania statutowe galerii będą realizowane 

w ramach budżetu zabezpieczonego przez Gminę Mosina. Ponadto wskazała na zakres 

remontów jakie należy przeprowadzić w Galerii Sztuki w Mosinie, informując przy tym 

o podjęciu decyzji dotyczącej etapowania prac remontowych. Jednocześnie wskazała 

na możliwości pozyskania środków zewnętrznych na przeprowadzenie remontów w Galerii 

Sztuki w Mosinie w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład. Następnie udzieliła odpowiedzi 

na pytania, które dotyczyły między innymi: wskazania, czy nie ma zagrożeń finansowych 

w zakresie funkcjonowania Galerii Sztuki wynikających między innymi ze wzrostu cen 

za media; wskazania, czy istnieje możliwość ubiegania się o środki zewnętrzne poza dotacją 

gminną, na realizację zadań zaplanowanych przez Galerię w roku bieżącym. Ponadto między 

innymi wskazała na dodatkowe potrzeby inwestycyjne oraz ograniczenia w zakresie 

możliwych prac remontowych wynikające z objęcia budynku ochroną konserwatorską. 

Audytor wewnętrzny Joanna Lesicka zwróciła uwagę, iż zaplanowano spotkanie 
z Konserwatorem Zabytków w sprawie remontu Galerii Sztuki w Mosinie. 
Radna Wiesława Mania odnosząc się do wypowiedzi Dyrektora Galerii Sztuki w Mosinie 
Doroty Strzeleckiej, wskazała na możliwość złożenia wniosku o dofinansowanie remontu 
Galerii w ramach formuły „Zaprojektuj i wybuduj”. Jednocześnie między innymi wyraziła 
swoją opinię na temat konieczności odłożenia w czasie planowanych przez Galerię nowych 
zadań inwestycyjnych.  
Dyrektor Galerii Sztuki w Mosinie Dorota Strzelecka zwróciła uwagę na potrzebę dokonania 
zmian w Statucie Galerii Sztuki w Mosinie. 
Dyrektor Mosińskiej Biblioteki Publicznej Karolina Talarczyk-Wieczorek przedstawiła 
informacje na temat pozyskiwania środków zewnętrznych dla biblioteki, informując przy tym 
między innymi, iż co roku składany jest wniosek o dofinansowanie materiałów 
bibliotecznych. Jednocześnie zwróciła uwagę, iż wysokość dotacji zależy między innymi 
od wysokości wkładu własnego. Ponadto między innymi wskazała, iż biblioteka otrzymała 
dofinansowania na szkolenia pracowników oraz na spotkania autorskie. Dodatkowo 
poinformował, iż dwa lata temu biblioteka otrzymała dofinansowanie na sprzęt 
komputerowy i szkolenia bibliotekarzy w ramach dwuletniego programu realizowanego 
przez Fundację Rozwoju Społeczeństwa Informatycznego. Jednocześnie zwróciła uwagę 
na ścisłą współpracę tak zwanego środowiska bibliotecznego w tym dzielenia się 
informacjami w zakresie możliwości pozyskania środków zewnętrznych. Ponadto 
poinformowała o braku możliwości pozyskania przez bibliotekę środków zewnętrznych na 
modernizację biblioteki z uwagi na brak własnego lokalu, zwracając przy tym uwagę na 
problem dotyczący złego stanu technicznego wejścia do budynku Mosińskiego Ośrodka 
Kultury od strony ulicy Dworcowej w Mosinie, gdzie zlokalizowana jest Mosińska Biblioteka 
Publiczna. Następnie udzieliła odpowiedzi na pytania dotyczące między innymi wskazania 
wysokości wkładu własnego Mosińskiej Biblioteki Publicznej w zakresie pozyskanego 
dofinansowania na materiały biblioteczne oraz wskazania, czy projekty w zakresie 
dofinansowania, z których mogą skorzystać biblioteki, są regularne.  
Dyrektor Mosińskiego Ośrodka Kultury Marek Dudek przedstawił kierunki pozyskiwania 
środków zewnętrznych przez Mosiński Ośrodek Kultury. W trakcie swojego wystąpienia 
między innymi zwrócił uwagę, iż zgodnie ze statutem oprócz działalności kulturalnej Mosiński 
Ośrodek Kultury prowadzi działalność gospodarcza, co umożliwia wynajem pomieszczeń 
i pozyskanie z tego tytułu dochodów. Jednocześnie między innymi wskazał, iż podejmowane 

https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwi8l5qTuJz9AhUNzIsKHdgRAVEQFnoECA4QAQ&url=https%3A%2F%2Fwww.morizon.pl%2Fblog%2Fobjecie-nieruchomosci-ochrona-konserwatorska-co-moze-oznaczac-dla-wlasciciela%2F&usg=AOvVaw10luL3gWf9sIHAE4TffuPN
https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwi8l5qTuJz9AhUNzIsKHdgRAVEQFnoECA4QAQ&url=https%3A%2F%2Fwww.morizon.pl%2Fblog%2Fobjecie-nieruchomosci-ochrona-konserwatorska-co-moze-oznaczac-dla-wlasciciela%2F&usg=AOvVaw10luL3gWf9sIHAE4TffuPN


 

4 
 

są działania w celu pozyskiwania środków zewnętrznych z przeznaczeniem na organizację 
imprez, informując przy tym o wysokości środków zewnętrznych pozyskanych na organizację 
dni miasta. Ponadto wskazał na zakres i sposób współpracy Mosińskiego Ośrodka Kultury 
ze sponsorami, informując przy tym, iż w ubiegłym roku z całego budżetu Mosińskiego 
Ośrodka Kultury 23% to środki pozyskane. Dodatkowo wskazał, iż Mosiński Ośrodek Kultury 
składa wnioski o dofinansowanie do Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego, 
podkreślając przy tym, iż obecnie Mosiński Ośrodek Kultury oczekuje na rozstrzygnięcie 
wniosków. Jednocześnie zwrócił uwagę na problemy związane z pozyskaniem środków 
w ramach tych programów. Dodatkowo zwrócił uwagę na potrzebę realizacji zadania 
inwestycyjnego dotyczącego przebudowy wejścia do Mosińskiego Ośrodka Kultury od strony 
ulicy Dworcowej oraz poinformował o staraniach i możliwościach pozyskania dofinansowania 
na ten cel. Ponadto przedstawił informację na temat dodatkowych sposobów pozyskiwania 
dofinansowań przez instytucje kultury oraz możliwości skorzystania z tych dofinansowań 
przez Mosiński Ośrodek Kultury. Następnie wraz z Dyrektorem Mosińskiej Biblioteki 
Publicznej Karoliną Talarczyk-Wieczorek udzielił odpowiedzi na pytania, które dotyczyły 
między innymi: wskazania, jakie zmiany lokalowe planowane są odnośnie Mosińskiej 
Biblioteki Publicznej oraz jakie pomieszczenia na piętrze budynku Mosińskiego Ośrodka 
Kultury zajmuje biblioteka, a także wskazania, czy planowany jest remont toalet 
zlokalizowanych na parterze budynku Mosińskiego Ośrodka Kultury od strony ulicy 
Dworcowej.   
Kierownik Ośrodka Sportu i Rekreacji w Mosinie Waldemar Demuth między innymi 
przedstawił informacje na temat wysokości środków finansowych, jakie zostały pozyskane 
przez Ośrodek Sportu i Rekreacji w Mosinie poprzez współpracę z organizacjami 
pozarządowymi oraz firmami prywatnymi. Jednocześnie między innymi wskazał, iż podmioty 
prywatne aktywnie włączają się w dofinansowania i działalność Ośrodka Sportu i Rekreacji 
w Mosinie. Ponadto między innymi zwrócił uwagę na wzrost kosztów organizacji imprez 
oraz wskazał na potrzebę motywowania organizacji pozarządowych do pozyskiwania 
środków zewnętrznych. Następnie poinformował, iż Ośrodek Sportu i Rekreacji w Mosinie 
co roku składa wniosek do Państwowego Instytutu Badawczego o dofinansowanie w ramach  
Programu Lokalny Animator Sportu, przedstawiając przy tym zakres tego programu. 
Dodatkowo wskazał na problemy dotyczące braku możliwości korzystania z boiska przy ulicy 
Topolowej w Mosinie w okresie zimowym, informując przy tym, iż przeprowadził w tym 
zakresie rozmowy z Wicestarostą Poznańskim Tomaszem Łubińskim oraz Dyrektorem 
Zespołu Szkół im. Adama Wodziczki w Mosinie. Ponadto między innymi zwrócił, iż w zakresie 
dofinansowań Ośrodek Sportu i Rekreacji w Mosinie współpracuje ze Związkiem Sportowym 
Wielkopolska między innymi w zakresie organizacji szkolnych zawodów sportowych. 
Następnie między innymi poinformował o przychodach Ośrodka Sportu i Rekreacji w Mosinie 
z działalności fitness, wskazując przy tym na potrzebę poprawy tej bazy sportowej. 
Jednocześnie zwrócił uwagę na problemy związane z możliwością złożenia wniosku  
o dofinansowanie w ramach Programu „Szatnia na Medal” oraz braku możliwości 
skorzystania z dofinansowań w ramach Programu rozwoju infrastruktury lekkoatletycznej. 
Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji wraz z gośćmi przeprowadziła dyskusję, 
w trakcie której poruszono między innymi tematy: 

− wymogów programowych w zakresie posiadania pełnej dokumentacji w celu złożenia 
wniosków o dofinansowanie; 
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− możliwości złożenia wniosku  o dofinansowanie w ramach Programu „Szatnia 
na Medal” na modernizację szatni i zamontowania klimatyzacji w Hali Sportowej przy 
ulicy Szkolnej 1 w Mosinie; 

− Programu Erasmus+ Sport; 

− współpracy Urzędu Miejskiego w Mosinie z Ośrodkiem Sportu i Rekreacji w Mosinie 
w zakresie dofinansowań zewnętrznych; 

− podziału środków finansowych na realizacje zadań w zakresie pożytku publicznego 
w tym zbyt niskich środków przeznaczonych na zadania dotyczące kultury. 

W trakcie dyskusji radny Marcin Ługawiak między innymi zwrócił uwagę na znaczenie zadań 
publicznych z zakresu kultury i potrzebę zwiększenia środków finansowych w budżecie 
Gminy Mosina przeznaczonych na realizację tych zadań w ramach pożytku publicznego.  
Udział w dyskusji wzięli: Audytor wewnętrzny Joanna Lesicka, Kierownik Ośrodka Sportu 
i Rekreacji w Mosinie Waldemar Demuth, pracownik Referatu Zarządzania Projektami 
i Funduszami Europejskimi Magdalena Sielicka, Dyrektor Mosińskiego Ośrodka Kultury 
Marek Dudek, radny Marcin Ługawiak oraz prowadzący obrady Roman Kolankiewicz. 
Kierownik Referatu Oświaty i Sportu Anna Balcerek-Kałek wskazała na trzy kanały 
pozyskiwania środków zewnętrznych przez placówki oświatowe, tj.: współpraca z Referatem 
Zarządzania Projektami i Funduszami Europejskimi w celu pozyskiwania środków z Funduszy 
Europejskich, informując przy tym o pozyskaniu środków na zakup laptopów; współpraca 
Urzędu Miejskiego w Mosinie z placówkami oświatowymi poprzez przekazanie informacji 
odnośnie możliwości pozyskania dofinansowań, konieczności przygotowania wstępnego 
projektu przez placówki oświatowe i przekazania ich do Urzędu w celu złożenia stosownego 
wniosku/projektu; pozyskiwanie dofinansowań przez placówki oświatowe między innymi 
na doskonalenie zawodowe nauczycieli, na zajęcia szkolnego koła sportowego i udział w 
takich programach jak ERAZMUS+, czy PAUER. Ponadto przedstawiła informację na temat 
wymogów programowych i korzyści szkół z udziału w programie ERAZMUS+ czy PAUER. 
Jednocześnie poinformowała o pozyskanych dofinansowaniach dla placówek oświatowych 
i programach realizowanych w ramach pozyskanych środków finansowych 
oraz o planowanych działaniach w zakresie pozyskiwania nowych środków zewnętrznych w 
roku 2023.  
Następnie wraz z Audytorem wewnętrznym Joanną Lesicką udzieliła odpowiedzi na pytania 
dotyczące między innymi: wskazania na przyczyny braku uzyskania dofinansowania 
w ramach złożonego wniosku o pozyskanie środków finansowych na termomodernizację 
Szkoły Podstawowej w Daszewicach; wskazania na jakim etapie jest realizacja Programu 
ERAZMUS+, w który włączyła się Szkoła Podstawowa nr 2 w Mosinie.  
Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji wraz z gośćmi przeprowadziła dyskusję 
na temat problemów związanych z możliwością w uczestnictwie w Programie ERAZMUS+ 
przez Szkołę Podstawową nr 2 w Mosinie. 
Udział w dyskusji wzięli: Pełniący Funkcję Burmistrza Gminy Mosina Marcin Lis, radna 
Wiesława Mania, Kierownik Referatu Oświaty i Sportu Anna Balcerek-Kałek, radny Marcin 
Ługawiak oraz prowadzący obrady Roman Kolankiewicz. 
Radny Marcin Ługawiak między innymi zwrócił uwagę na konieczność przeanalizowania 
możliwości systemowych rozwiązań pozyskiwania funduszy zewnętrznych przez jednostki 
organizacyjne oraz spółki gminne, podkreślając przy tym między innymi, iż w jego ocenie 
powinno być jedno centrum posiadające wiedzę na temat funduszy i ich pozyskiwania, 
dystrybuujące informacje w tym zakresie. Jednocześnie odniósł się do działalności Biura 
Koordynacji Projektów Urzędu Miasta Poznania. 
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Audytor wewnętrzny Joanna Lesicka przedstawiła informacje na temat działalności Referatu 
Zarządzania Projektami i Funduszami Europejskimi Urzędu Miejskiego w Mosinie. 
Jednocześnie poinformowała o możliwości pozyskania środków finansowych z Funduszy 
Europejskich oraz terminach rozpoczęcia konkursów z nowych programów unijnych 2021-
2027, podkreślając przy tym, iż w pierwszej kolejności ruszą wszystkie nabory  zawiązane z 
kopalnictwem i wydobyciem złóż. Następnie zwróciła uwagę na stałą współpracę Urzędu 
Miejskiego w Mosinie ze Stowarzyszeniem Metropolia Poznań oraz wskazała na zakres 
podjętych działań.  
Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji wraz z gośćmi przeprowadziła dyskusję, 
w trakcie której poruszono między innymi tematy: 

− działań podjętych przez Referat Zarządzania Projektami i Funduszami Europejskimi; 

− propozycji centralizacji działań w zakresie pozyskiwania środków zewnętrznych 
i wspierania w tym zakresie jednostek organizacyjnych oraz pomocniczych Gminy 
Mosina; 

− Programu „Sportowa Polska” i złożonego w tym programie wniosku dotyczącego 
budowy skateparku; 

− potrzeby zwiększenia zasobów kadrowych Referatu Zarządzania Projektami 
i Funduszami Europejskimi oraz Biura Zamówień Publicznych. 

W trakcie dyskusji radny Marcin Ługawiak między innymi zwrócił się z prośbą do dyrektorów 
i kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Mosina o przeanalizowanie możliwości 
podziału kompetencji w zakresie pozyskiwania środków zewnętrznych oraz ich rozliczania.  
Udział w dyskusji wzięli: Pełniący Funkcję Burmistrza Gminy Mosina Marcin Lis, radny Marcin 
Ługawiak, Audytor wewnętrzny Joanna Lesicka, pracownik Referatu Zarządzania Projektami 
i Funduszami Europejskimi Magdalena Sielicka, radna Wiesława Mania oraz radny Ziemowit 
Maląg. 
Audytor wewnętrzny Joanna Lesicka wraz z pracownikiem Referatu Zarządzania Projektami 
i Funduszami Europejskimi Magdaleną Sielicką między innymi przedstawiła informacje 
na temat działań wyżej wymienionego referatu w zakresie pozyskanych i rozliczonych 
środków zewnętrznych oraz perspektyw finansowania zewnętrznego w roku 2023, 
informując przy tym o wytypowanych zadaniach, na które planowane jest złożenie wniosków 
w ramach Programu Rozwoju infrastruktury lekkoatletycznej. 
Kierownik Ośrodka Sportu i Rekreacji w Mosinie Waldemar Demuth wraz z Audytorem 
wewnętrznym Joanną Lesicka przeprowadził dyskusję na temat zadania dotyczącego 
projektu kompleksowego boiska lekkoatletycznego przy Szkole Podstawowej nr 1 w Mosinie. 
Pracownik Referatu Zarządzania Projektami i Funduszami Europejskimi Magdalena Sielicka 
poinformowała między innymi o możliwości złożenia wniosków o dofinansowanie w ramach: 
Programu Rozwoju Infrastruktury Lekkoatletycznej, Programu „Szatnia na Medal”, Programu, 
dotyczącego między innymi wybudowania miejsc postojowych dla kamperów, informując 
przy tym o możliwościach i zakresie wymienionych programów. Następnie udzieliła 
odpowiedzi na pytania, które dotyczyły między innymi wskazania, czy w zakresie 
przedstawionych programów Gmina musi posiadać już projekty, czy może być formuła 
„zaprojektuj-wybuduj” oraz wskazania, czy zadanie musi zostać ujęte w budżecie Gminy 
Mosina.  
Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji wraz z gośćmi przeprowadziła dyskusję, 
w trakcie której między innymi poruszono tematy: 

− możliwości złożenia wniosku w ramach Programu „Szatnia na Medal”; 
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− możliwości uzyskania dofinansowania na budowę boiska lekkoatletycznego 
w Daszewicach; 

− propozycji ujęcia w budżecie Gminy Mosina zadania dotyczącego projektu boiska 
lekkoatletycznego przy Szkole nr 1 w Mosinie oraz przyczyn braku wykonania tego 
zadania w roku 2022; 

− potrzeb remontowych w Szkole Podstawowej nr 2 w Mosinie oraz konieczności 
priorytetyzacji realizacji zadań inwestycyjnych. 

W trakcie tej dyskusji Salę Posiedzeń opuścił radny Marcin Ługawiak, tak więc odtąd 
w dalszym ciągu tego posiedzenia wyżej wymienionej komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie 
udział brało 8 jej członków. 
Udział w dyskusji wzięli: Kierownik Ośrodka Sportu i Rekreacji w Mosinie Waldemar Demuth,  
pracownik Referatu Zarządzania Projektami i Funduszami Europejskimi Magdalena Sielicka, 
radna Wiesława Mania, radny Marcin Ługawiak, Audytor wewnętrzny Joanna Lesicka 
oraz radny Adam Monikowski. 
W ramach spraw bieżących Dyrektor Galerii Sztuki w Mosinie Dorota Strzelecka 
poinformowała o konieczność wprowadzenia zmian w statucie Galerii Sztuki w Mosinie, 
zwracając przy tym między innymi uwagę, iż prowadzona przez Galerię Sztuki w Mosinie 
działalność wystawiennicza, promocyjna i popularyzatorska w dziedzinie sztuki 
oraz dotycząca historii związanej z terenem gminy Mosiny i jej mieszkańców, powoduje, 
że zachodzi potrzeba doprecyzowania zapisów zawartych w statucie i wskazania wprost 
określonych działań. Jednocześnie między innymi poinformowała, iż  Dyrektor Muzeum 
Dzieci Polskich - ofiar totalitaryzmu wystąpił o udostepnienie materiałów, które są 
w posiadaniu Galerii Sztuki w Mosinie i aby umożliwić udostępnienie tych materiałów należy 
wprowadzić stosowne zmiany do statutu Galerii. Ponadto wskazała, iż proponowane zmiany 
do Statutu Galerii Sztuki w Mosinie zostały uzgodnione z Radnym Rady Powiatu w Poznaniu 
Jackiem Szeszułą oraz z radcą prawnym. Następnie między innymi odczytała treść projektu 
zmiany Statutu Galerii Sztuki w Mosinie oraz udzieliła odpowiedzi na pytanie dotyczące 
wskazania od ilu rodzin Galeria Sztuki w Mosinie będzie musiała uzyskać zgodę 
na udostępnienie materiałów będących w jej posiadaniu, o które wystąpiło Muzeum Dzieci 
Polskich - ofiar totalitaryzmu.  
Prowadzący posiedzenie Roman Kolankiewicz między innymi zwrócił uwagę na konieczność 
przekazania projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Galerii Sztuki w Mosinie do Komisji 
Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji w celu jego zaopiniowania oraz konieczności złożenia 
przez Burmistrza Gminy Mosina wniosku do Rady Miejskiej w Mosinie o wprowadzenie 
do porządku obrad najbliższej sesji Rady Miejskiej w Mosinie wyżej wymienionego projektu 
uchwały.  
Prowadzący posiedzenie Roman Kolankiewicz  wraz z radną Wiesławą Manią przeprowadził 
dyskusję dotyczącą projektu uchwały w sprawie ustanowienia przedstawiciela Gminy Mosina 
w Stowarzyszeniu Gmin i Powiatów Wielkopolski. Następnie Komisja Oświaty, Spraw 
Społecznych i Promocji przyjęła jednogłośnie, czyli 8 głosami „za” -  wniosek nr 3 w sprawie 
pozytywnego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie ustanowienia przedstawiciela 
Gminy Mosina w Stowarzyszeniu Gmin i Powiatów Wielkopolski. 
Prowadzący posiedzenie Roman Kolankiewicz poinformował, iż prześle członkom Komisji 
Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji drogą elektroniczną sprawozdanie z działalności ww. 
komisji.  
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WNIOSKI PRZYJĘTE PRZEZ KOMISJĘ OŚWIATY, SPRAW SPOŁECZNYCH I PROMOCJI: 

1. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie projektu uchwały 

w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 
zabytków lub znajdujących się w gminne ewidencji zabytków, położonych na terenie 
gminy Mosina wraz z autopoprawką. 

2. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie podwyższenia 
do wysokości 200% kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 
nieodpłatnej pomocy w zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia 
pieniężnego na zakup posiłku lub żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci 
produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem 
„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

3. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustanowienia 
przedstawiciela Gminy Mosina w Stowarzyszeniu Gmin i Powiatów Wielkopolski. 
 

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 20.12 

protokołowała przewodniczył  

(-) Anita Ćwiklińska (-) Roman Kolankiewicz 


